
A tanács napirendjén az erőszak-ellenes petíció
2010. április 29. csütörtök, 15:43

  
Mint ismeretes, tegnap a délelőtti órákban indult útjára oldalunkon egy, az Erdélyi Magyar
Nemzeti Tanács
helyi szervezete által 
megfogalmazott petíció
, melyben azt várják el a városatyáktól, hogy érdemben foglalkozzanak Székelyudvarhely
közbiztonságával, biztosítva a lakók nyugalmát. A nyílt felkérés támogatásának érdekében arra
kértünk mindenkit, aki egyetért ezekkel a célkitűzéssel, hogy nevét adva 
támogassa a kezdeményezést
. Az akció sikerességét bizonyítja az a 
több mint 700 aláírás
, ami másfél nap alatt összegyűlt.
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Fotó: Archív

  Bunta Levente polgármester elmondta, látja a kérdés súlyosságát és, hogy egy olyan
dologról van szó, amivel foglalkozni kell. Következő lépésként szúrópróba-szerűen ellenőriznek
néhány aláírót, hogy valós-e a személyazonosságuk, ám az elöljáró véleménye szerint jelen
esetben nem kell attól tartani, hogy több aláírás származna egy személytől. A probléma
kezelése érdekében a városvezető a következő tanácsülésen napirendre
tűzi az ügy tárgyalását
, ám az első lépések máris megtörténtek: Bunta Levente kikérte a rendőrségtől az elmúlt 10
évre vonatkozó, idevágó adatokat, hogy érdemben tudjanak beszélni az esetről.
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